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Uttalande	  med	  anledning	  av	  min	  revision	  av	  STAYAC	  i	  dec	  2014.	  
	  
Jag	  har	  i	  min	  revision	  inte	  funnit	  anledning	  till	  att	  kritisera	  klinikens	  arbete	  varken	  
kliniskt,	  organisatoriskt	  eller	  vad	  gäller	  de	  avtal	  som	  föreligger	  med	  SLL.	  Jag	  föreslår	  ett	  
antal	  förbättringar	  av	  olika	  system	  och	  kommunikation	  med	  avtalsparten	  SLL.	  
IVO	  har	  i	  de	  delar	  som	  gäller	  det	  medicinska	  arbetet	  kommit	  till	  samma	  slutsats	  som	  
undertecknad	  vid	  en	  inspektion	  våren	  2014.	  
	  
Det	  tycks	  som	  om	  BDO	  i	  sin	  revision	  av	  avtalsförhållandet	  mellan	  STAYAC	  och	  SLL	  utgått	  
från	  andra	  handlingar	  än	  de	  som	  varit	  grund	  för	  min	  revision.	  Jag	  har	  utgått	  från	  det	  
avtal	  som	  föreligger	  mellan	  parterna	  och	  har	  då	  kommit	  fram	  till	  att	  det	  inte	  föreligger	  
något	  avtalsbrott	  och	  att	  de	  patientfall	  som	  granskats	  fått	  en	  adekvat	  handläggning.	  	  
	  
I	  det	  fall	  avtalets	  innebörd	  i	  ett	  rättsligt	  utslag	  skulle	  skilja	  sig	  från	  min	  bedömning	  
föreligger	  ändå	  concludent	  handlande	  	  från	  SLLs	  sida	  i	  och	  med	  att	  man	  alltid	  utan	  
kommentarer	  betalat	  de	  fakturor	  som	  STAYAC	  ställt	  och	  därmed	  de	  facto	  accepterat	  den	  
tolkning	  som	  STAYAC	  gjort.	  
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